
Betreft: Dorpsbelangen Huizen commissievragen over bomenkap ten behoeve van HOV. 
 
Geacht college, 
 
Wie wij ook spreken van de inwoners in Huizen iedereen vindt het verschrikkelijk dat er 356 bomen 
zijn gekapt waarvan er 104 zouden worden herplant dit alles ten behoeve van de HOV met als doel 2 
minuten tijd winst. 
Hiervan zouden er 188 bomen worden terug geplant met een doorsnede van 25/30 cm wat 
neerkomt op een verlies van 64 bomen. 
 
Ter compensatie van het verlies van de 64 bomen plant het college : 10.547 heesters, 
9.149 haagplanten, 10.936 vaste planten op rotondes, 23.846 m2 zoden matten met zaadmengsels 
en 3.612 m2  wordt er met gras ingericht. 
 
Vragen aan het college, 
1. Op welke wijze gaat het college ons garanderen dat voornoemde aantallen ook daadwerkelijk in 
de praktijk worden geplant als nu al blijkt dat er van de 104 her te planten bomen er in de praktijk 
uiteindelijk maar 85 worden herplant. 
 
2. Welk beleid voert het college, mogen de inwoners van Huizen in het vervolg net als het college bij 
het kappen van een boom of bomen het verlies hiervan compenseren met het planten van heesters, 
haagplanten, vaste planten, zoden matten en gras. 
 
3. Graag vernemen wij van het college: 
- Hoeveel heeft het kappen van 271 bomen de gemeente gekost. 
- Hoeveel het hout van de 271 gekapte bomen de gemeente in geld heeft opgebracht. 
- Hoeveel het de gemeente kost en al heeft gekost om 85 bestaande bomen te herplanten, 
- Hoeveel het de gemeente gaat kosten om 207 nieuwe bomen te planten met een doorsnede van 
25/30 cm. 
- Hoeveel het de gemeente gaat kosten om 10.547 heesters, 9.149 haagplanten, 10.936 vaste 
planten, 23.846 m2 zoden matten te planten en 3.612 m2 met gras in te richten. 
- Hoeveel het structurele onderhoud de gemeente per jaar gaat kosten voor het onderhoud van 
10.547 heesters, 9.149 haagplanten, 10.936 vaste planten op de rotondes, 23.846 m2 zoden matten 
met zaadmengsels en 3.612 m2 gras. 
 
4. Heeft het college er voor gekozen om alle uitgevoerde en nog uit te voeren voornoemde 
groenvoorzieningen onder te brengen bij de BAM. 
Wanneer het college er niet voor heeft gekozen de uitvoering van de voornoemde 
groenvoorzieningen onder te brengen bij de BAM welke keuze heeft het college dan gemaakt om te 
komen tot de uitvoering van de voornoemde groenvoorzieningen. 
 
Met vriendelijke groet, 
Dorpsbelangen Huizen  
 
Gerard Horst  
 


